
Stadsbyggnadsnämnden Protokoll sutdrag

Stadsbyggnads nämnden

Fleminggatan 4
Box 8314
104 20 Stockholm
Telefon 08 - 508 2 7 300
stadsbyggnadskontoret @stockholm.se
stockholm.se

Tid Onsdagen den 31 januari 2018, kl. 16:00 – 16:55

Plats Bolindersalen 9:035, Tekniska Nämndhuset, Fleminggatan 4

Justerat Onsdagen den 14 februari 2018

Anslaget Fredagen den 16 februari 2018

Jan Valeskog Joakim Larsson

Närvarande

Beslutande ledamöter:

Jan Valeskog ( S ), ordföranden

Joakim Larsson (M), vice ordföranden

Hanna Jokio (S)

Johan Heinonen (S)

Annika Johansson Hansson (S)

Cecili a O ber müller (MP)

Sebastian Wiklund (V)

Mikael Lind (M)

Erik Slottner (KD)

Tjänstgörande ersättare:

Ewa Larsson (MP)

Arne Genschou (M)

Arne Fredholm (M)

Peter Backlund (L)

för Martin Hansson (MP)

för Kristina Lutz (M)

för Peter Jönsson (M)

för Björn Ljung (L)

Ersättare:

Jimmy Lindgren (S)
Berit Nyberg (S)
Eva Risberg (S)

Elvir Kazinic (S)

Haval Murad (MP)

Maria Hannäs (V)

Christina Linderholm (C)

Tjänstemän:

Dessutom närvarade stadsbyggnadsdirektören Anette Scheibe Lorentzi,
nämndsekreterare Julia Steen och Åse Geschwind,
borgarrådssekreterarna Felix Antman Debels och Daniel Carlsson Mård
och stadsbyggnadskontorets avdelningschefer samt handläggande
tjänstemän i de aktuella ärendena .
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§ 12
Del av Åkeshov 1:1 , Riksby, Dnr 2017 - 17449 - 54

Beslut
Stadsbyggnadsnämnden beslutar enligt stadsbyggnadskontorets
förslag:

1 Stadsbyggnadsnämnden beslutar att ge kontoret i uppdrag att
påbörja planarbete i enlighet med kontorets tjänsteutlåtande.

Handlingar i ärendet
Stadsbyggnadskonto rets tjänsteutlåtande från den 10 november
2017 .
Bil § 12

Tjänsteutlåtandet avser startpromemoria för planläggning av
del av Åkeshov 1:1 (intill kv. Vadmalen) i stadsdelen Riksby.

Nämndens behandling av ärendet

Framlagda förslag ti ll beslut
1) Ordföranden Jan Valeskog m.fl. (S) , Cecilia Obermüller m.fl.

(MP), Sebastian Wiklund (V) och v ice ordfö randen Joakim
Larsson m.fl. (M) föreslår (se beslutet).

2) Peter Backlund (L) och Erik Slottner (KD) föreslår att
stadsbyggnads nämnden bes lutar att i huvudsak godkänna
kontorets förslag till beslut samt att därutöver anföra följande:

Det är positivt att 100 studentbostäder kan byggas i Riksby.
Placeringen av huskropparna kan dock göras mer optimal,
dels för att åstadkomma fler bostäder dels för att skapa ett
bättre gaturum. Vi förordar därför att den kommande
planprocessen särskilt studerar ett slutet gaturum genom en
vinkelrät byggnad längs hörnet
Drottningholmsvägen/Riksbyvägen. Genom en sådan lösning
skulle man i framtiden kunna se en vidare bebyggelse och
därmed skapa ökad stadsmässighet. Gaturummet blir då även
tydligare och kan därmed även bidra till en ökad trygghet på
platsen. Vi är väl medvetna om att restriktioner finns med
tanke på att Drottningholmsvägen utgör primär transport led
för farligt gods, vilket ställer vissa avståndskrav till vägen. En
förutsättning under planprocessen ska likväl vara att studera
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möjligheterna till att placera huskroppen diktan
Drottningholmsvägen för att på så sätt skapa ökad urbanitet.

Beslutsgång
Ordföranden Jan Valeskog (S) ställer förslagen mot varandra och
finner att nämnden beslutar enligt förslag från ordföranden Jan
Valeskog m.fl. (S), Cecilia Obermü ller m.fl. (MP), Sebastian
Wiklund (V) och v ice ordfö randen Joakim Larsson m.fl. (M).

Reservation
Peter Backlund (L) och Erik Slottner (KD) reserverar sig mot
beslutet med hänvisning till sitt förslag.

Särskilt uttalande
Särskilt uttalande lämnas av ordföranden Jan Valeskog m.fl. (S),
Cecilia Obermü ller m.fl. (MP) och Sebastian Wiklund (V) enligt
följande:

Stadsbyggnadsnämnden välkomnar att studentbostäder kan
byggas i detta kollektivtrafiknära läge. Platsen har en del
utmaningar och nämnden instämmer i kontorets bedömning
och vill också betona vikten av att bebyggelsen i sin
utformning oc h utbredning anpassar sig till de fornminnen
och naturvärden som finns på platsen.
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